



Coller votre photo  
(*photograph*)

A  
At

le  
on

Nom et signature du candidat  
*Name and signature*

## CONSTITUTION DU DOSSIER DE CANDIDATURE

### *Composition of Application File*

1. Une fiche de candidature (présent modèle) dûment remplie et timbrée à 1000 FCFA  
*A duly filled-in and 1000frs stamped application form (model attached)*
2. Une photocopie certifiée conforme de l'acte de naissance.  
*A certified copy of birth certificate*
3. Une photocopie certifiée conforme de l'un des diplômes ouvrant droit au concours  
*A certified copy of certificate qualifying you to sit the Entrance Examination*
4. Quatre photos d'identité (4x4) du candidat  
*Four passport size (4x4) photographs*
5. Un certificat médical délivré par un médecin fonctionnaire datant de moins de 3 mois  
*A medical certificate of fitness signed by a state medical practitioner and dated not more than 3 months old*
6. Une photocopie certifiée conforme de la carte nationale d'identité  
*A certified copy of your national identity card*
7. Un extrait de casier B N° 3 judiciaire datant de moins de 3 mois  
*A copy of non-conviction certificate B N° 3 dated not more than 3 months old*
8. Une enveloppe A4 timbrée à 500 FCFA portant l'adresse du candidat.  
*A 500-francs-stamped self-addressed envelope (28x37)*
9. Un reçu de dépôt dans le compte n° 26017-01207980501-20 ECOBANK CAMEROUN Ngaoundéré de la somme de 20.000 (vingt mille) FCFA au titre des droits d'inscription au concours.  
*A receipt of payment of the sum of twenty thousand (20 000) frs. into the bank account ECOBANK CAMEROON Ngaoundéré n° 26017-01207980501-20 ECOBANK as participation fees in the Entrance Examination.*

## LIEU DU DEPOT DU DOSSIER

*WHERE TO DEPOSIT YOUR FILE*

Les dossiers complets seront déposés:

*Your duly completed file should be deposited at one of the following addresses:*

- Au MINESUP/ Direction du Développement de l'Enseignement Supérieur, Yaoundé ;  
*The Ministry of Higher Education/DDES, Yaoundé;*
- Les Antennes de l'Université de Ngaoundéré à Yaoundé (Immeuble Resistance Construction : Quartier Fouda), à Bertoua et à Garoua ;  
*The University of Ngaoundere antennas in Yaounde (Immeuble Resistance Construction: Quartier Fouda), Bertoua and Garoua*
- Aux Délégations Régionales du Ministère de l'Enseignement Secondaire (MINESEC)  
*Any Regional Delegation of Secondary Education;*
- A la Scolarité de l'ENSAI de l'Université de Ngaoundéré ;  
*The Student Affairs Office of ENSAI, University of Ngaoundere;*
- Aux Rectorats des Universités d'Etat ;  
*The Office of Academic Affairs of any of the State Universities;*

**Date limite de recevabilité des dossiers: 02 septembre 2021 délai de rigueur.**

*Deadline for submission of application files: 02 September 2021.*

**Dates du concours: les 04 et 05 septembre 2021 à 6H 45 dans le centre de composition choisi.**

*Dates for the Entrance Examination: 04th and 5th September 2021 starting as from 6:45 AM each day in your chosen Examination Centre.*